

Title (en)

Container for storage and transportation, especially for small delicate items.

Title (de)

Behälter zum Aufbewahren und Transportieren, insbesondere von kleinen empfindlichen Gütern.

Title (fr)

Emballage pour stockage et transport, en particulier pour petits articles fragiles.

Publication

**EP 0444440 A1 19910904 (DE)**

Application

**EP 91101526 A 19910205**

Priority

DE 4003567 A 19900206

Abstract (en)

A stackable container 2 is to be provided, whose individual planes can be swivelled up despite the simple design without completely separating the individual elements from one another. This is achieved in that at least one insertion element 3 and one matching receiving element 4 are arranged in each case on the rear wall of each trough, in that there is at least one catch device 5 on each trough with another part in each case which is arranged on the next trough, interacts in the form of a hinge, but cannot be separated from one another in the aligned position of the troughs, and in that each trough is of integral construction. The container is particularly suitable for transporting medication on journeys. <IMAGE>

Abstract (de)

Es soll ein stapelbarer Behälter 2 geschaffen werden, dessen einzelne Ebenen trotz einfacher Gestaltung aufgeklappt werden können, ohne die einzelnen Elemente vollständig voneinander zu trennen. Dies wird dadurch erreicht, daß an der hinteren Wand jeder Wanne wenigstens je ein Einführelement 3 und je ein daran angepaßtes Aufnahmeelement 4 angeordnet sind, daß mit einem jeweils anderen Teil, welches an der nächsten Wanne angeordnet ist, in Form eines Scharniers zusammenwirkt, bei der Fluchtung der Wannen jedoch nicht voneinander gelöst werden kann, sich mindestens je eine Rasteinrichtung 5 an jeder Wanne befindet und jede Wanne einstückig ausgebildet ist. Der Behälter eignet sich insbesondere zum Transport von Arzneimitteln auf Reisen. <IMAGE>

IPC 1-7

**B65D 21/02**

IPC 8 full level

**B65D 21/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B65D 21/0212** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] FR 2360472 A1 19780303 - WEBER MICHEL [FR]
- [A] US 3283943 A 19661108 - ITALO CARGNELUTTI

Cited by

EP1935795A1; WO02079043A3

Designated contracting state (EPC)

AT CH ES FR GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

**EP 0444440 A1 19910904**; DE 4003567 A1 19910814

DOCDB simple family (application)

**EP 91101526 A 19910205**; DE 4003567 A 19900206